
PANDEMICKÝ ZÁKON JE DŮKAZ
POKRAČUJÍCÍ DIKTATURY
- CZ24 News | 21. ledna 2022

ČESKO: Jakýkoliv zákon dávající pravomoc vládním úředníkům a jejich sluhům zasahovat
do života lidí, výchovy jejich dětí, do soukromí, práce a vytvářející prostředí, ve kterém je v rámci
plnění vyšších a jistě významnějších cílů schovaných za ochranu zdraví či ,,bezpečnosti“ naprosto
ignorována Ústava a lidská práva, je předurčen jen k jednomu účelu. Pandemický zákon jím je a
prodloužení jeho platnosti je v podstatě vyhlášením něčeho podobného nouzovému stavu, který
nemusí mít úplně daleko ke stannému právu. Možnost omezit svobody, podnikání, pohyb, aniž by k
tomu byly relevantní důvody, je pro politiky velmi lákavá a dává jim to moc velmi podobnou
absolutickému způsobu vládnutí diktátorů.

Již nějakou dobu je naprosto zjevné, že demokracie byla zpopelněna už dávno a hovořit o
svobodě v rámci fungování Evropské unie a vydávání bruselských směrnic a příkazů by bylo
projevem extrémní naivity. Nelze přehlédnout množství těch, kteří podlehnuli iluzi jediné možné
cesty vpřed pod žlutými hvězdami na modrém podkladu. Většinou jsou to voliči stran nynější vládní
koalice a ANO. Je v nich médii probouzena nenávist vůči SPD, Trikoloře, Svobodným, proti každému,
kdo chce projevit nezávislost na Evropské unii či odpor vůči ní. Jsou zároveň ujišťováni pomocí
mediální masáže o potřebné nenávisti vůči Východu, ke kterému jsme nějakou dobu patřili a máme
společný slovanský původ, byť právě naše krev je bohužel už náležitě naředěna germánskou. Což z
části společnosti dělá zapomětlivé, nepoučitelné a velmi poslušné občany ochotné sloužit pochybným
autoritám. V tuto chvíli nikoho nenabádáme k podpoře Ruska, pouze k tomu, aby ho nesrovnávali se
Sovětským svazem a zároveň lehce napovídáme k uvědomění si reality, že nebezpečí nám vždy
hrozilo buď z jihovýchodu, tedy z Turecka, nebo ze Západu, tedy z nynějšího Německa. Rusové jsou
velmi sveřepý a specifický národ, nicméně byli to oni, kdo se dokázali postavit Napoleonovi i
Hitlerovi.

Včera běžel v televizi druhý díl série Hunger Games a kdo ignoruje nastíněnou budoucnost,
nevidí ji v tom, nic nepochopil. Tedy náznakem. Mírotvorci jsou de facto policisté, které vídáme
při demonstracích a kterým je jedno, koho zraní. Jednotlivé kraje jsou jako evropské státy (může to
být i představa globálního vývoje), kdy v jednom neví, co se děje v druhém. To je ukázka práce médií,
která i nyní zamlčují dění tam, kde se jim vývoj nehodí. Prezident je hlavou všeho stejně, jako
předsedkyně Evropské komise, a zfanatizovaný dav kolem něj, to jsou naši politici. Stačí vidět první
půlhodinu 2.dílu, abyste pochopili, kam směřujeme. Je dobré ale zhlédnout všechny části, protože
konec celé série nám říká, kudy vede cesta. Je s podivem, že stávající generace politiků vůbec
připustí prezentaci tohoto uměleckého díla, které může lidem otevřít oči. Takže pokud jste ho
neviděli, máte lehký nedostatek ve vzdělání. Přidejme další poučné tituly. Demolition Man, Šílený
Max, dalo by se pokračovat. Když běželi v kinech poprvé, mysleli jsme si, že jejich autoři zešíleli..
Nikoliv. Otázkou zůstává, jde li o genialitu autorů, jejich předvídavost a dar vizionářství či větší
přísun informací. Nebo snad píšou tyto děje na zakázku? Jisté je, že ve všech filmech jsou postavy
vůdců, kteří se nebojí, přemýšlí a bojují proto elitám. Nám ti vůdci chybí. Nebo se teprve utváří jejich
osobnosti.

Zpět k pandemickému zákonu, jehož obdoba se samozřejmě objevuje i v jiných zemích a má
za úkol připravit půdu na chvíli, kdy se lidé začnou vzpírat. Každá vláda se zodpovídá ještě
výše, protože kdyby tomu tak nebylo, bojovali by za své země. Tyto vlády v podstatě postupně
předávají moc, která jim byla dána voliči. Vzpupní jsou nevoleni. O machinacích kolem voleb se už
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hovoří veřejně a dění kolem nich v USA bylo ukázkou toho, kam až lze zajít. Myslet si, že se nic
podobného neděje jinde, je hloupý názor, slibovaná digitalizace jim to navíc vše jen zjednoduší.
Absolutní kontrola nad našimi životy je jejich snem. Jedna měna, světová vláda, centrální banka a
úplná databáze všech lidí, jejich zvyků, nemocí, činností, majetku. To vše je při současném počtu lidí
asi zatím nemožné, nicméně o potřebě udělat restrikci počtu obyvatel planety hovoří různí elitáři, jen
o způsobu provedení vedou spory. Jeden hledá možnost přemístění lidstva do vesmíru a zanechání
správu Země půl milionu vyvolených (Jeff Bezos), jiní se snížili k vakcinaci (Bill Gates), k ekonomické
likvidaci (Klaus Schwab), sloučení ras (George Soros). Lokální vlády a politici tak slouží Evropské
komisi, která je pouze vyšším výkonným orgánem. A Evropa se stává laboratoří.

Prodloužení platnosti pandemického zákona je tak pouze snahou udržet poslušnost národa
a jeho přiřazení k ostatním podřízeným. K tomu slouží strach udržovaný na první pohled
nesmyslnými nařízeními. Nyní bychom mohl rozebírat jednu větu za druhou, z nichž je znění tohoto
zákona poskládáno. Jenže chcete li pochopit vše výše uvedené, musíte se v něm orientovat sami.
Nelze Vás navádět. Ale možná jsme Vám pomohli v něm hledat to, co skutečně obsahuje. Třeba poté
pochopíte, kam bude dobré se přidat. Přikládáme odkaz, kde můžete posoudit, zda li máme pravdu či
nikoliv.
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